
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-10-27, § 6 

 
 Tid: 27 oktober 2005 kl 15.00 – 15.20 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 8 november 2005 
  

 
 
Leif Rönngren   Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s), §§ 16-38 
Johanna Nilsson (s) 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp), tjänstgörande 
Maurice Forslund (kd), tjänstgörande 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s) 
Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande §§ 1-15 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Jan Tigerström (m), tjänstgörande 
Charlotte Unger (mp) 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lennart Gustafsson, 
Bengt Hjelm, Gunnar Jensen, Eva Olsson, Torsten Samuelsson samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto. 

 
  

 
 



  

§ 6 
Nedgrävning av Stockholms återvinningsstationer. 
Motion av Anders Hellström (m), nr 2005:48 
Dnr M2005-630-00500 
Protokollsutdrag 
 
Markkontoret hade den 5 oktober 2005 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Marknämnden besvarar kommunstyrelsens remiss av motion 2005:48 med 
 kontorets utlåtande. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ordföranden Leif Rönngren m fl (s) samt ledamöterna Kajsa Stenfelt (v) och Åsa 
Romson (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga B1. 
 
Vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) och tjänstgörande ersättaren Maurice Forslund 
(kd) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga B2. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Leif Rönngren m fl (s) samt ledamöterna Kajsa Stenfelt (v) och Åsa 
Romson (mp) gemensamt framställda yrkandet d v s att godkänna kontorets svar på 
remissen samt att därutöver anföra följande: 
 

Marknämnden anser att det slutgiltiga målet för staden är fastighetsnära 
källsortering. Att uppnå det handlar dels om statliga medel men även om att 
använda renhållningstaxan som ett medel för att stimulera åtgärder inom 
befintliga fastigheter. 

 
Reservationer 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m) och ledamoten Berthold Gustavsson (m) samt 
tjänstgörande ersättarna Maurice Forslund (kd) och Jan Tigerström (m) enligt det av 
vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) och tjänstgörande ersättaren Maurice Forslund 
(kd) gemensamt framställda yrkandet. 
 
Ledamoten Ulf Fridebäck (fp) samt tjänstgörande ersättaren Marianne Ahlgren (fp) 
enligt kontorets förslag. 
 
 

    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
_________________________________ 



  

 
 

 Tillhör § 6, bilaga B1 
     
   Marknämnden 2005-10-27 

 
 Tillhör ärende nr 6 
 

  Nedgrävning av Stockholms 
  återvinningsstationer. Motion av 
  Anders Hellström (m). 

  Leif Rönngren m fl (s) 
  Kajsa Stenfelt (v) 
  Åsa Romson (mp) 

  
 
 

Förslag till beslut 
 
Marknämnden beslutar 
 
att godkänna kontorets svar på remissen 
 
samt 
 
att därutöver anföra följande: 
 
Marknämnden anser att det slutgiltiga målet för staden är fastighetsnära källsortering. 
Att uppnå det handlar dels om statliga medel men även om att använda 
renhållningstaxan som ett medel för att stimulera åtgärder inom befintliga fastigheter. 

 
 
 
 
 



  

 
 Tillhör § 6, bilaga B2  
 
 Marknämnden 2005-10-27 
 
 Tillhör ärende nr 6 
 
Nedgrävning av Stockholms 
återvinningsstationer. Motion av 
Anders Hellström (m) 

 
Sten Nordin m fl (m) 
Maurice Forslund (kd) 
 

 
 
Förslag till beslut 
 
Marknämnden beslutar 
 
1. att bifalla motionen 
 
samt 
 
2. att därutöver anföra   
 
 
Det finns i dag 250 återvinningsstationer i Stockholm där allt från tidningar till glas kan 
lämnas för att sedan tas om hand av producenterna av produkterna. Det finns dock stora 
problem med de gröna återvinningsstationerna. De är skrymmande och skräpiga och 
innebär i värsta fall att stadsmiljön försämras och stan invaderas av råttor. 
 
Den positiva effekten av att gräva ner en återvinningsstation är naturligtvis att man 
förbättrar stadsmiljön avsevärt. Återvinningsstationerna blir inte färre utan snarare fler. 
Eftersom stationerna inte behöver vara ovan mark finns det ingen anledning att inte 
gräva ner dem. 

 
 

 


